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Obiectul interpelării: Comunicare pe fondurile europene!

Doamnă Ministru
Am înregistrat cu plăcere, în ultimul timp, publicarea unor informații 

privind măsurile adoptate de actuala echipă guvernamentală, în principal 
de Ministerul pe care îl conduceți, pentru recuperarea întârzierilor în 
utilizarea fondurilor europene, destinate dezvoltării țării noastre. În numai 
câteva luni de zile, s-au realizat performanțe în pregătirea documentelor, a 
instituțiilor publice și a personalului care se ocupă de această problematică. 
De asemenea, apreciez reluarea dialogului cu organizațiile și companiile 
care propun proiecte de finanțare. Pe fondul acestor măsuri, banii au 
început să intre în conturile firmelor prestatoare.

În ciuda acestor realizări, adversarii noștri politici continuă să ne 
atace, în mod nejustificat, pe tema fondurilor europene. Amintindu-și de 
vremurile în care erau la guvernare, când au produs numai dezastre și se 
lăudau cu zero absorbție, aceștia vorbesc acum de catastrofe financiare. 
Aruncarea propriei neputințe și a lipsei de rezultate în seama adversarilor 
politici este o tactică de comunicare, dar una sterilă, de pe urma căreia 
cetățenii nu vor avea nimic de câștigat, decât, poate, neîncredere și 
deziluzii.

Consider că, pentru ca oamenii să-și poată forma o părere întemeiată 
asupra situației absorbției și folosirii fondurilor europene, aceștia trebuie 
informați corect, în mod sistematic, pe baza unor date reale. Aceasta ar 
face mai vulnerabilă răspândirea de zvonuri alarmiste la care recurg 
politicienii din opoziție și susținătorii lor.

Totodată, cetățenii trebuie să cunoască adevărul, printr-o 
permanentă comunicare, cu privire la activitatea instituțiilor și 
autorităților publice, inclusiv atunci când măsurile și realizările vorbesc 
despre performanțe lăudabile, cum este și cazul la care m-am referit mai 
sus.

Cu respect, aștept un răspuns în scris din partea dumneavoastră, în 
legătură cu situația la zi a accesării fondurilor.
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